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Govorio sam da iz niza razloga ne bi bilo dobro da on bude kandidat za predsednika države. Ne zbog
toga što ne bi pobedio, već zbog toga što bi to dovelo do određenih problema u funkcionisanju, do
otvaranja niza problema zbog kojih to ne bi bila racionalna odlukaRazgovor sa Ištvanom Pastorom,
predsednikom Saveza vojvođanskih Mađara i predsednikom Skupštine Vojvodine, vođen je na dan kada
je Predsedništvo Srpske napredne stranke odlučilo da trku na predsedničkim izborima kao kandidat
vladajuće koalicije trči Aleksandar Vučić. Pastor je, ističući u više navrata da će SVM, kao partnerska
stranka SNS, podržati  kandidata vladajućeg bloka,  istovremeno isticao i  kako je,  što se njih  tiče,
Tomislav Nikolić sasvim dobro radio posao predsednika Srbije.– Naše iskustvo je pozitivno. Nije prelazio
ona ovlašćenja koja su Ustavom i zakonom stavljena u delokrug predsednika države. S druge strane, u
odnosu na ona pitanja koja su za nas bila značajna, a tu pre svega mislim na istorijsko pomirenje, on je
pokazao i otvorenost i aktivnost – kaže Pastor u razgovoru za „Ekspres”.– Sto puta sam rekao da je
odluka vezana za ime kandidata odluka SNS. Ova odluka je bila jedna od dve najverovatnije. U tom
smislu me nije iznenadila. Mada moram reći da mi se poslednjih dana činio verovatnijim drugačiji rasplet.
Kako sam je ja doživeo, i nije toliko bitno. Ljudi koji su je doneli su, siguran sam, cenili sve okolnosti.
Verovatno ima i takvih kojima ja nisam raspolagao. Poštujem je kao predsednik stranke koja je deo
parlamentarne većine, ništa manje nego bilo ko od onih koji  su je i  javno zastupali  u prethodnim
nedeljama.– Čovek razmišlja, meri, ocenjuje i zaključuje. Ponekad i javno govori o tome. I to je deo
politike.  Nisam promenio  stavove,  moje  se  razmišljanje  kretalo  oko  toga  kako  se  može  najbolje
obezbediti politička stabilnost. Dozvoljavam da su mogući zaključci drugačiji od mojih, niti je prvi, niti
poslednji put. Govorio sam da iz niza razloga ne bi bilo dobro da on bude kandidat za predsednika
države. Ne zbog toga što ne bi  pobedio,  već zbog toga što bi  to dovelo do određenih problema u
funkcionisanju, do otvaranja niza problema zbog kojih to ne bi bila racionalna odluka. Ono što je potpuno
sigurno jeste da je gospodin Vučić danas političar s najvišim rejtingom. Tu nema spora, kao što nema
spora ni oko toga da smo partneri, da je u tom partnerstvu bio izuzetno korektan i uvek se prijateljski
odnosio prema meni. Uvek sam se trudio da uzvratim i tako će biti i ubuduće. U tom kontekstu je razlika
u razmišljanju po nekim pitanjima potpuno nebitna, budući da su nam ciljevi i osnovna opredeljenja
istovetni.– Mislim na funkcionisanje Vlade i političku stabilnost u zemlji. Mislim da je to nešto što je
pitanje broj jedan u ovim uslovima u kojima danas živimo.Celi intervju pročitajte u štampanom izdanju
Ekspresa…
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